
                                                                    MÖTESPROTOKOLL  

                                    
Datum 24-02-27

Plats: Mötet hölls hos Christer Andersson.

Mötestyp: Styrelsemöte vid Båleröds samfällighetsförening/2-24

Deltagare: Christer Andersson, Morten Nordeide, Per Vaadal, Cecilie Wiig Martinsson och Per Paulsson.

Kopia till: Anslagstavlan, hemsidan och email.

AKTIVITET
1.1  Ordförande Christer Andersson hälsade välkommen och öppnade mötet. Mötesprotokoll 

1/2024 gicks igenom och lades till handlingarna.

1.2    Ekonomi        .
 Vi gick igenom ekonomin per februari 2024. Ekonomin är i balans.  Likviditeten är god.

          Budget för 2024 diskuterades. När det gäller budget för 2024 och konto 8750 (kostnad VA-
     Projekt), bekräftar styrelsen att budgetbeloppet är kronor 800.000:-. Detta är en summa av
     existerande VA-fondmedel, förslag till VA-fond-avgift 2024 samt ett mindre belopp
     lånemedel från Svedbank.

  
 

1.3     Vatten och avlopp
 Vattenförbrukningen är normal. 
 Vattenprov togs 7 februari och var godkänt.

1.4     Vägar   
  Strandvägen har haft problem i vinter med för mycket vatten som inte har kunnat rinna bort 

från diket. Föreningen skall stå för förbättring av diket og trumman, men fastighetsägaren skall
stå för flyttning av muren. Förväntad kostnad 10 000 kronor.

 Starkmansbacken förväntas kosta 30 000 kroner (ligger i årets budget).
 Skogsmyrsvägen behöver forbättras i krysset med Näsetvägen, där det kommer upp vatten i 

vägen.
 I budgeten, under konto 3155, är det också beräknat medel för förhöjning av korsningen 

Näsetvägen-Vesslevägen och Näsetvägen-Bergsvägen.
 I tillägg är det medel till bättre markering av vändplatserna på Dalvägen, Bergsvägen och 

Sjövägen.
 Dessa åtgärder tas upp på årsstämman. Styrelsen beslutade att göra dessa förbättringarna. 

1.5     Allmänningen   
   Lekapparaterna på ängen skall besiktigas av Per Paulsson og dokumenteras med foto och

  protokollförande.
   Det planeras för extra röjningsdag 16:e mars – om möjligt också en dag till i slutet av

  mars/början av april. Styrelsen skickar en försrågan till röjsågförare och motorsågförare om 
  detta.



1.6     Aktuella uppgifter    
   Invassiva växter skall röjas under juni månad, efter  blomning. Följs upp på nästa möte.

1.7     Information    
  Båtkärran på vändplanen fraktas bort eftersom ingen har tagit kontakt. Saken
                      är därmed avslutad.
 Förslag till servitutsavtal för pir/båtplats vid vändplatsen på Strandvägen 
                      diskuterades och skall presenteras på årsstämman 2024.
 Bygglov för 3:29 presenteras- inga invändningar.
 Påminnelse och information till de som måste flytta sina båtar inom
                      båtuppställningsplatsen skall sändas ut av Per Paulsson.

1.8     Övriga frågor    
   Årstämma 2024 blir LÖRDAG 20 APRIL KLOCKAN 13.00 i Skee Församlingshem.

1.9     Mötets avslutning    
 Christer avslutade mötet. Nästa möte är tisdagen den 26 mars kl. 18.00 hos Christer.

Protokollförare                                              Justerare

Cecilie Wiig Martinsson                               Christer Andersson
 


